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Interpelacja

ws. oświetlenia w Parku Czarneckiego

Szanowny Panie Prezydencie,
 

uprzejmie przekazuję uwagi mieszkańców w sprawie niedziałającego oświetlenia, a także 
jego braku, w Parku Czarneckiego, z prośbą o naprawę i montaż w brakujących 
miejscach. 
 

Mieszkańcy zwracają uwagę, że część oświetlenia w parku jest niesprawna, a są miejsca, 
gdzie go kompletnie nie ma. 
 

Problem dotyczy szczególnie obszaru parku bezpośrednio za sklepem Kaufland, gdzie 
nocami jest całkowicie ciemno. 
 

Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do interpelacji.





Z wyrazami szacunku,


